
白纸箱(white carton)

产品名称 白纸箱(white carton)

公司名称 济南天和永泰节能技术有限公司

价格 .00/个

规格参数 纸(板)材质:瓦楞纸板

公司地址 济南市天桥区铜元局后街6号6－C号楼1-201室

联系电话 88870750 13001743399

产品详情

纸(板)材质 瓦楞纸板

图片价格仅供参考，不做交易价格，具体以实物为准，欢迎来电咨询！济南天和永泰节能技术有限公司
位于济南东部交通发达的高新产业带。公司主要经营纸、塑料等包装物及相关制品；温度控制器等电子
产品；建筑涂料、保温隔热装饰系统等建筑材料。公司拥有各种专业人员数十名，集产品设计、生产与
售后服务于一体。公司的包装及工艺产品从三层板到七层牛皮纸板具备较强的生产能力。主要的客户有
力诺集团、小鸭集团、鲁能集团等大型电器集团公司，以及家具生产等企业。特别是超大型的胶印彩色
包装箱、纸制化电器逐渐成为公司的高竞争力产品。同时公司托运箱产品已经大量用于出口，主要市场
在美国和欧洲,产品质量得到用户及同行的广泛好评。温控器系列产品主要应用于电厂、大型企业、居民
小区等变压器，客户遍及全国各地。建筑材料主要用于各大建筑工程，房屋装修等行业，产品被广大建
筑商应用，并得到用户的认同。tianheyongtai energy conversation technology co. ltd,d6,xingquan industrial
park,kaiyuan road, licheng district,jinan.the company founded in 2006,operating packaging and related products
about paper, especially large color package;temperature-control device is another products of quality. the company
has dozens of professional, and it gathers design ,production and after-sales service as one unity.

the company established lots business relations,such as linuo group, xiaoya group, luneng group and other large
electrical corporation, and furniture manufacturers;with strong production capacity in packing and technology
products ,from the three-tier board to seven kraft paper plate . in particular, the super-large offset-printing color
package, and electrical equipment had became the company"s highly competitive products gradually . at the same
time,the company had applied large consignment cartons to export products, and the major market is in the united
states and europe,received wide acclaim from the users and persons in the same industry.the temperature-control
device are mainly used in transformers, which supplied for power plants, large enterprises, small residential areas and
so on, all parts of the country.company spirit：“technology is the motivity, management is the base, quality is life
and customer is the first”.

looking forward to your cooperation pleasure!
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